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Onderstaand treft u de beantwoording aan van de schriftelijke vragen die uw fractie gesteld heeft. 
 
Vraag 1: 
Bent u op de hoogte van het feit dat het afsluiten van Plein 1992 voor Omnibuzz, voor veel 
problemen zorgt bij een grote groep kwetsbare mensen? Zo ja, hoe lang bent u hiervan op de hoogte 
en wat heeft u gedaan tot nu toe? 
 
Antwoord 1: 
Wij zijn ervan op de hoogte dat de autovrije status van Plein 1992 voor ongemak leidt voor een 
aantal bewoners die mobiliteitsproblemen ervaren. Dit hebben wij met u gedeeld in de 
beantwoording van uw eerdere vragen over Plein 1992.  
 
In de afgelopen jaren zijn er meerdere verzoeken geweest om taxi’s op het plein toe te staan. Deze 
verzoeken zijn telkens afgewezen. Dit omdat de gemeente hecht aan de autovrije status van het 
plein, het beeld van het plein en de verwachting die andere weggebruikers hebben. Omnibuzz is in 
staat om, gegeven deze omstandigheden, het vervoer van bewoners van Plein 1992 in zijn 
algemeenheid adequaat uit te voeren. Dit door gebruik te maken van een centrale afspreekplek 
welke gesitueerd is aan de voorzijde van het Centre Ceramique. Hierbij kan een bewoner hulp 
krijgen van de Omnibuzz-chauffeur of eventueel gebruik maken van een eigen hulpmiddel vanaf de 
voordeur naar het voertuig (en omgekeerd). Wij monitoren deze aanpak periodiek en deze werkwijze 
leidt tot op heden nauwelijks tot problemen c.q. klachten bij dit vervoer. 
 
Vraag 2: 
Bent u het met ons eens dat het belachelijk is, het dak van de onderliggende autogarage als excuus 
te gebruiken om geen vergunning af te geven, temeer omdat Omnibuzz alleen op afspraak/indien 
nodig mensen ophaalt? Verhuiswagens, geldwagens, busjes van post- en pakketbezorging en auto’s 
van de gemeentelijke reiniging rijden de hele dag af en aan. Zo ja, hoe is het dan mogelijk dat alleen 
Omnibuzz niet het plein op mag? 
 
Antwoord 2: 
Anders dan u stelt, zien we het niet als excuus. Het klopt dat het plein wel toegankelijk is voor 
voertuigen die noodzakelijk het plein dienen op te rijden. Zoals in het antwoord in de vorige vraag 
aangegeven kan Omnibuzz de dienstverlening echter adequaat uitvoeren zonder het plein op te 
hoeven rijden. Er zijn namelijk meerdere redenen om het plein niet te berijden met Omnibuzz-taxi’s. 

https://maastricht.parlaeus.nl/user/questions/action=answerdoc/gd=24820/Antwoord_-_Partij_Veilig_Maastricht_-_Problemen_Plein_1992_.pdf.pdf
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Het betreft de autovrije status, het beeld van het plein en de verwachting die andere weggebruikers 
hebben, maar ook de precedentwerking die dit ook voor andere vormen van ondersteunend vervoer 
met zich mee brengt, wat een verdere belasting betekent van het dak van de parkeergarage. Het 
terughoudend zijn met de belasting van het dak van de parkeergarage wordt zodoende niet door ons 
als excuus gebruikt.  
 
Vraag 3: 
Bent u bereid om nu verantwoordelijkheid te nemen, een oplossing te bieden en ervoor te zorgen dat 
deze doelgroep niet meer van het kastje naar de muur gestuurd wordt? Zo ja, bent u dan bereid om 
Omnibuzz een vergunning te geven om zo de omwonenden van Plein 1992 daadwerkelijk van deur 
tot deur te vervoeren? Zo ja, per wanneer, zo nee, hoe gaat u dit oplossen? 
 
Antwoord 3: 
Omnibuzz kan de dienstverlening op dit moment adequaat uitvoeren voor bewoners van Plein 1992. 
Omdat ook wij zien dat deze bewoners steeds minder mobiel worden, onderzoeken wij op dit 
moment de mogelijkheid om de voertuigen dichter bij de voordeur van de woningen te laten halteren 
(niet op het plein, maar aan de rand van plein) zodat de loopafstand wordt verkort en de hellingbaan 
bij de huidige opstapplek vermeden kan worden. Wij zullen u informeren over de uitkomst van dit 
onderzoek. 
 
 

 


